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1. Mötets öppnande. 

Ordförande Gerhard Bax förklarade mötet öppnat. 

2. Föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Höstens GIS-dag 

Gerhard har bokat sal IV i universitetshuset kl 9-13, onsdagen den 14 november för 
GIS-dagen. Gerhard presenterade ett preliminärt program vilket ska kompletteras med 
några namn och titlar. När programmet är klart ska det distribueras som vanligt och 
anslås på UpGIS hemsida.  

4. UpGIS webplats  

Hemsidan ska uppdateras med en länk till en plats där de senaste versionen av 
ArcGIS och MapInfo samt uppdateringar finns tillgängliga mot KAS-
inloggning. 

5. Information. ESRI-EUC2007.  

 Gerhard och Göran rapporterade från ESRI-EUC2007 som hölls i Stockholm 
vecka 39. Gerhard hade bland annat presenterat det EU-projekt om e-learning 
som han varit delaktig i. Version 9.3 av ArcGIS är förmodligen att vänta under 
våren 2008.  



6. Meddelanden  

Göran meddelade att Digitala Kartbiblioteket kommer kunna tillhandahålla data från 
SGU från och med årsskiftet, och att det förmodligen kommer vara detaljerad 
jordartsdatabas i rasterformat. DKB är även på gång att distribuera projketfiler för 
ArcGIS 9.x till sina vektorkartor. Vidare håller Lantmäteriet på att samanställa en 
översikt över forskning och utbildning inom geodata-området för den nationella 
geodatastrategins handlingsplan.  
 
Ewert meddelade angående omstruktureringen från IT-fakulteten till IT-rådet vid 
Uppsala universitet att UpGIS inte kommer kunna vara kopplat till IT-rådet när det 
kommer igång. Däremot skulle ULL eventuellt kunna fungera som UpGIS formella 
hemvist.  
 
Gerhard meddelade att det är möjligt att byta ut hårdvarutlåsen från parallellport till 
USB för den som önskar.  
 
Gerhard håller nu på att utveckla verksamheten kring sitt företag, RockSpace, men 
kommer kunna fortsätta som ordförande för UpGIS och sköta licenshanteringen. Dock 
kan det vara lämpligt att någon annan tar över dessa uppdrag under våren 2008.  
 
Gerhard meddelade att upphandlingen av nytt avtal för licenser för GIS-programvara är 
på gång och man håller på att samanställer kravspecifikation.  
 
 
7. Nästa möte 
Nästa möte flyttades fram från måndagen den 5 november till tisdagen den 27 
november kl. 15.15 på Ekonomikum. 
 
 
Dag som ovan,  
 
 
Daniel Löwenborg    Gerhard Bax  


